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2012D37855 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

Nr Vraag 
1 Welke maatregelen heeft u in petto om ervoor te zorgen dat 

Nederland aantrekkelijker wordt voor kennismigranten? 
2 Hoe staat het met de uitvoering van de motie Van Nieuwenhuizen-

Wijbenga c.s. over kinderopvangin landen van herkomst (33000 
VII-38)? 

3 Kunt u een overzicht geven van alle ingrepen in de huurtoeslag 
sinds 2002, met daarbij de gevolgen daarvan voor de huurquoten 
en de koopkracht van de te onderscheiden groepen toeslagontvan-
gers? Kunt u daarbij ingaan op de toezegging in 2011 van de 
voormalige minister van BZK, de heer Donner, dat de inkomensef-
fecten van de bezuinigingen op de huurtoeslag in samenhang 
zullen worden bezien met de totale koopkrachtontwikkeling en de 
ontwikkeling van de huurquoten? Kunt u hierbij ook de effecten van 
andere in de begroting voorgenomen maatregelen betrekken om 
zodoende een inzicht te krijgen van de cumulatie van de bezuinigin-
gen die huurtoeslagontvangers treffen? 

4 Kunt u, gebaseerd op de Nibud advieslasten, aantonen dat de 
huurtoeslag nog toereikend is, temeer daar de huurtoeslag in 1975 
zó is ingericht om juist te voorkomen dat huurtoeslagontvangers 
door het sociaal minimum zakken? 

5 Kunt u aangeven of en in welke mate de verhoging van het aantal 
WWS-punten in schaarstegebieden en/of de verhoging van de 
streefhuren van verhuurders, invloed hebben op de uitgaven van 
de huurtoeslag en de koopkracht van huurders met huurtoeslag? 

6 Tegenvallers als gevolg van een tegenvallende inkomensontwikke-
ling, hogere werkloosheid of hogere huurstijgingen leiden altijd tot 
nieuwe kortingen. Hoe kunt u voorkomen dat deze «budgettaire 
problematiek» eenzijdig binnen de huurtoeslagregeling moet 
worden opgelost (en door huurtoeslagontvangers zelf moet worden 
opgevangen)? 

7 Heeft u inzicht in de gevolgen van de verhuurdersheffing op de 
huurtoeslag? 

8 Waarom heeft u ervoor gekozen de geliberaliseerde huursector uit 
te sluiten van de verhuurdersheffing? Hoe voorkomt u dat private 
verhuurders door veelvuldig liberaliseren de heffing trachten te 
gaan beperken, waardoor de heffing vooral door woningcorpora-
ties dient te worden opgebracht? 

9 Waarom kiest u voor een gedeeltelijke invoering van de verhuur-
dersheffing in 2013 in plaats van een volledige invoering? 

10 Wat gaat u doen om in 2013 het percentage externe inhuur onder 
de 10% te brengen, conform de afspraken hierover in de rijksbrede 
norm, waar het in 2010 nog op 14% bleef steken? 

11 Wat is de stand van zaken m.b.t. de onderhandelingen CAO Rijk? 
Klopt het dat de bonden het vertrouwen in u hebben opgezegd? 
Welke maatregelen gaan genomen worden om dit vertrouwen te 
herstellen en alsnog te komen tot een gezamenlijk gedragen CAO? 

12 Heeft u in de begroting rekening gehouden met de plannen van de 
staatssecretaris van VWS om de lichte zorgzwaartepakketten te 
extramuraliseren? Doordat mensen minder snel naar een instelling 
gaan, doen zij langer een beroep op de huurtoeslag. Bovendien 
leidt verhuizing naar een aangepaste woning tot hogere huurlasten 
en daarmee tot een groter beroep op de huurtoeslag. Uit de 
rijksbegroting blijkt echter niet dat er een reservering is gemaakt. 
Klopt deze constatering? 
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Nr Vraag 
13 Kunt u aangeven hoe u uw verantwoordelijkheid voor voldoende 

omvang, kwaliteit en differentiatie van de woningvoorraad wilt 
gaan invullen? Wat is de nulsituatie, wat is voldoende, wat wilt u 
precies bewerkstelligen en hoe gaat u dit meten? 

14 Wanneer ontvangt de Kamer het rapport van de «Commissie van 
Wijzen» die in het najaar van 2012 advies zou gaan uitbrengen over 
de keten van financieel toezicht in het stelsel van woningcorpora-
ties? 

15 In hoeverre deelt de Europese Commissie uw standpunt dat de 
aanbeveling over de woningmarkt naar aanleiding van het 
Nederlandse hervormingsprogramma en het stabiliteitsprogramma 
een ondersteuning is van het Begrotingsakkoord 2013? Zijn de 
maatregelen voldoende in de ogen van de Europese Commissie? 

16 Is er al uitwerking gegeven aan het bij de begroting van 2012 
ingediende amendement Karabulut over het reserveren van een 
bedrag voor het in stand houden en uitbreiden van ouderinititatie-
ven voor het mengen van scholen (33000 VII-32)? Zo ja, hoe? Zo 
nee, waarom niet? 

17 Heeft u bij het opstellen van beleid gebruik gemaakt van de 
nieuwjaarspublicatie 2012 «Niet alle dagen feest» van het Sociaal 
Cultureel Planbureau (SCP)? Zo ja, op welke wijze? Zo nee, kunt u 
dan aangeven hoe de appreciatie was? Zal het SCP in 2013 
wederom een nieuwjaarspublicatie uitgeven en hoeveel geld draagt 
het ministerie van BZK daaraan bij? Op welke wijze zal bij de 
benoeming van de nieuwe directeur aandacht worden besteed aan 
de stroom van publicaties en rapporten? Kunt u aangeven hoe in 
algemene zin het landsbestuur rekening houdt met de adviezen en 
suggesties voor de verbetering van de sociale en culturele stand 
van zaken in Nederland? 

18 Op welke wijze zijn mutaties als gevolg van het deelakkoord van 
oktober 2013 verwerkt in de begroting 2013 van het ministerie van 
BZK? 

19 Welk groeiproces heeft de begroting 2013 van het ministerie van 
BZK op het terrein van verantwoord begroten doorgemaakt? 

20 Kunt u de kwalitatieve toelichting bij niet-juridisch verplichte 
uitgaven verbeteren door in de toelichting in te gaan op die 
uitgaven en op instrumentniveau aan te geven om welke bedragen 
het gaat en onder welke categorie deze uitgaven vallen? 

21 Kunt u per beleidsartikel een overzicht geven van de budgetflexibili-
teit voor de jaren 2014–2017? 

22 Kunt u gemotiveerd aangeven waarom sommige beleidsdoelstellin-
gen niet of slechts deels worden geëvalueerd? 

23 Bent u bereid om per beleidsdoorlichting de Kamer te informeren 
over de opzet en inhoud ervan, voordat de doorlichting van start 
gaat? 

24 Kunt u voortaan in de paragrafen over beleidswijzigingen een 
koppeling leggen met de conclusies uit de beleidsdoorlichtingen 
zoals bedoeld is met Verantwoord Begroten, conform bijvoorbeeld 
de begroting van het miniserie van SZW? 

25 Heeft u een visie op wat nog betaalbaar is voor huurders? En zo 
niet, bent u bereid om daar een visie op te formuleren? 

26 Kunt u inzichtelijk maken op welke wijze u ervoor zorgt dat er voor 
iedereen voldoende betaalbare en goede woningen in zowel de 
koop- als de huursector beschikbaar zijn en die voldoen aan de 
specifieke noodzakelijke woonwensen? 

27 Kunt u aangeven op welke wijze de klokkenluidersregelingen 
binnen de verschillende ministeries worden gemonitord en wat hier 
de resultaten van zijn? 
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Nr Vraag 
28 Gaat het streven naar een compacte overheid gepaard met het 

afstoten van taken? Zo ja, welke? 
29 Duidt de onduidelijkheid bij provincies over de uitvoering van de 

Wet revitalisering generiek toezicht er volgens u ook op dat de 
verantwoordelijkheidsverdeling nog niet direct helderder is 
geworden? Wat doet u hieraan? 

30 Waarom zijn de boxteksten met concrete maatregelen voor de drie 
beleidsprioriteiten verdwenen? Kunnen deze alsnog worden 
toegevoegd? Kunt u tevens toezeggen dat deze in de volgende 
beleidsagenda wel worden opgenomen? 

31 Waarom zijn de concrete maatregelen bij de drie beleidsprioriteiten 
niet meer uitgewerkt? Zullen deze bij de volgende begrotingwel 
weer opgenomen worden? 

32 Wanneer wordt het wetsvoorstel inzake het afschaffen van de 
Wgr-plusregio’s ingediend bij de Kamer? 

33 Wat is de beoogde lastenvermindering voor de komende vijf jaar, 
per jaar? 

34 Is het denkbaar dat verplicht schatkistbankieren in de nabije 
toekomst wordt toegepast voor andere (semi)publieke en/of 
begrotingsgefinancierde organen en organisaties? Zo ja, om welke 
organen en organisaties gaat het? Zo nee, waarom niet? 

35 Is schatkistbankieren alleen beperkt tot het aanhouden van 
tegoeden of bestaat ook de mogelijkheid voor een verplichting om 
bij de Staat te kunnen lenen? 

36 Hoe wordt zorgvuldig omgegaan met de verwachtingen van 
burgers bij het project «Right to Challenge»? Is één van de 
mogelijke implicaties dat wetten tijdelijk buiten werking worden 
gesteld? 

37 Wanneer en op welke wijze worden de resultaten van de projecten 
«Prettig contact met de overheid», «Right to challenge», de 
ondersteuning van gemeenten en organisaties door kennismake-
laars, het Actieprogramma Lokaal Bestuur, ProDemos en het 
platform Netwerk Democratie in kaart gebracht, gemeten en 
geëvalueerd? 

38 Op welke wijze voorkomt u overlap tussen de verschillende 
projecten op het gebied van regeldruk en burgerschap? 

39 Wanneer is het Strategisch Personeelsbeleid Rijk 2020 gereed? Gaat 
dit over de gehele Rijksoverheid? 

40 Wat zijn de ambities voor de aantallen trainees? Hoe gaat u zorgen 
dat jongere werknemers en/of trainees na een tijdelijk contract niet 
de overheid verlaten? 

41 Wat is de stand van zaken betreffende de uitvoering van de 
motie-Engels c.s. (EK 31 570, B), over een algemene bepaling in de 
Grondwet waarin wordt uitgedrukt dat Nederland een democrati-
sche rechtstaat is? 

42 Welke vooruitgang is het afgelopen jaar geboekt in de verbetering 
van de processen van de vreemdelingenketen, zoals ook vermeld in 
de begroting van het ministerie van BZK van 2012? 

43 Op welke manier wordt de EU-arbeidsmigratie in goede banen 
geleid? 

44 Hoe reëel is de planning dat de tweede fase van het Gemeenschap-
pelijk Europees Asielstelsel in 2013 zijn beslag zal krijgen, gezien de 
eerdere doelstelling dat dit stelsel in 2012 gerealiseerd zou zijn? 

45 Op welke wijze is integratie een thema in het Programma Burger-
schap? Welke programma’s, projecten en beleidsvoorstellen 
vloeien hier uit voort? 
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Nr Vraag 
46 Kan een overzicht worden gegeven van de nog bestaande 

specifieke integratiemaatregelen en de in het afgelopen jaar 
afgebouwde en afgeschafte subsidies voor (de samenwerkingsver-
banden van) minderheden? Per wanneer loopt elk van deze af? 

47 Kan een overzicht gegeven worden van de afgelopen jaar afge-
bouwde of afgeschafte subsidies voor (de samenwerkingsverban-
den van) minderheden? 

48 Welke problemen worden er verwacht bij de overgang naar het 
nieuwe inburgeringsstelsel per 1 januari 2013? Op welke wijze 
worden deze ondervangen? 

49 Worden de effecten van het afsluiten van de sociale huursector 
voor woningzoekenden met een verzamelinkomen boven € 33 000 
per jaar, de extra huurverhoging van 1% voor zittende huurders met 
verzamelinkomen boven de € 33 000jaar en de extra huurverhoging 
van 5% voor zittende huurders met een verzamelinkomen boven de 
€ 43 000 per jaar, op de huurquota (c.q. woonquota), het verhuisge-
drag en de zoektijd tot het vinden van een woning gemonitord? 

50 Zijn er wijken elders in Nederland die op grond van de indicatoren 
uit de Leefbarometer vergelijkbaar of slechter scoren dan Rotter-
dam Zuid? Is er enige vorm van facilitering vanuit de rijksoverheid 
voor deze wijken? 

51 Welke experimenten met alternatieve financieringsvormen voor 
maatschappelijke initiatieven bestaan reeds? Wat zijn de resultaten 
hiervan tot nu toe? 

52 Welke wijkondernemingen voor en door burgers bestaan op dit 
moment en hoe functioneren zij? 

53 Kunt u de frontline-aanpak nader omschrijven, voorzien van 
concrete voorbeelden? Wat is het doel van deze aanpak? Hoe werkt 
deze aanpak? Op welke wijze wordt de eigen kracht van mensen 
aangesproken? Waarop is deze aanpak gebaseerd? Wat zijn de 
resultaten tot nu toe? 

54 Op welke wijze wordt stedelijk vernieuwing gestimuleerd door het 
beschikbaar stellen van informatie? 

55 Op welke wijze wordt stedelijke vernieuwing gestimuleerd door het 
delen van ervaringen? 

56 Waarom zijn de gekozen mutaties de «belangrijkste», zoals blijkt uit 
de titel van de tabel? 

57 Kunt u de overzichtstabel splitsen in mutaties die het gevolg zijn 
van het Begrotingsakkoord 2013 en mutaties die los staan van het 
begrotingsakkoord 2013? 

58 Zijn alle mutaties als gevolg van het Begrotingsakkoord 2013 
openomen in de tabel belangrijkste mutaties? Zo nee, waar zijn ze 
dan terug te vinden? 

59 Hoe verhoudt zich de toelichting over de departementale taakstel-
ling bij de tabel belangrijkste mutaties waarin staat dat voor 2013 
voor onder andere de uitgaven voor onderzoek en monitoring 
woningmarkt de uitgavenraming verlaagd is, tot de toelichting bij 
artikel 3 in de verdiepingsbijlage, waaruit blijkt dat dit pas vanaf 
2015 het geval is (pagina 120)? 

60 Kunt u toelichten hoe de departementale (efficiency-)taakstellingen 
beleidsmatig worden ingevuld op het terrein van de uitvoeringskos-
ten van diverse regelingen Woningmarkt (art. 3, van € 0,8 mln in 
2013 en € 25 miljoen de jaren daarna), de subsidies energiebespa-
ring (art. 4), inburgering (art. 5, van circa € 26 miljoen in 2013 en ca. 
1,5 miljoen de jaren daarna), E-overheid (art. 6), inburgering (art. 
10, van jaarlijks circa € 11 miljoen), het centraal apparaat (art. 11, 
van jaarlijks circa € 2 miljoen)? 

61 Waarom is de planning van beleidsdoorlichtingen niet dekkend 
voor alle doelstellingen? 
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Nr Vraag 
62 Wat is de «strikt noodzakelijke informatie» die de rijksoverheid nog 

opvraagt bij de medeoverheden na de recente (of aangekondigde) 
decentralisaties? 

63 Hoe wordt de voortgang en de naleving van de afspraken rondom 
de decentralisatie-operaties (o.a. natuur, water) getoetst en hoe en 
wanneer wordt de Kamer daarover geïnformeerd? 

64 Welke gemeentelijke herindelingen staan gepland voor de komende 
twee jaar? 

65 Hoe verhoudt de strikt noodzakelijke informatie over decentralisa-
ties die via de algemene uitkeringen gefinancierd (moeten gaan) 
worden zich tot de tekortkomingen bij de specifieke uitkeringen en 
het feit dat u concludeert dat daar juist een globale verantwoording 
niet opportuun is? 

66 Wat verstaat u onder «voldoende» bestuurskrachtige gemeenten? 
67 Op welke wijze geeft u vorm aan het uitgangspunt «decentraliseren 

is loslaten»? 
68 Hoe wordt de naleving van afspraken rondom decentralisatie 

getoetst? Hoe wordt de Kamer daarover geïnformeerd? 
69 Wat veroorzaakt de grote daling in de kosten van de post 

verkiezingen? 
70 Welke subsidies worden in 2013 gekort ten opzichte van 2012 en 

waarom? 
71 Welke subsidies op het terrein van bestuurlijke en financiële 

verhoudingen worden gekort in 2013 in vergelijking met 2012 en 
wat is de reden daarvan is? 

72 Kunt u het bedrag voor «Communicatie, kennisdeling en onder-
zoek» specificeren voor de drie elementen afzonderlijk? 

73 Op welke wijze wordt het effect van kennisdeling en kennisvermeer-
dering gemeten? 

74 Kunt u een gespecificeerd overzicht geven van de uitgaven aan 
EUKN, URBACT II, Kenniscentrum Europa Decentraal, en het 
Actieprogramma Lokaal Bestuur voor de jaren 2012–2017? 

75 Kunt u de tabel «Subsidies op grond van de Wet subsidiering 
politieke partijen» actualiseren? 

76 Komt er een afzonderlijke evaluatie over het verloop van de 
verkiezingen op Bonaire, Saba en Sint Eustatius? 

77 Komt er een afzonderlijke evaluatie over het verloop van de 
verkiezingen op Aruba, Curaçao en Sint Maarten? 

78 Kunt u een overzicht geven van de groei van de formatie van de 
AIVD sinds 2000? 

79 Hoe voorkomt u dat keuzes ten aanzien van mensen en middelen 
en het aangaan van strategische allianties niet ten koste gaan van 
het bestrijden van dreigingen en risico’s voor de nationale 
veiligheid? 

80 Op grond van welke kengetallen houdt u zicht op de evenwichtige 
verdeling van de woningvoorraad, waarvoor u systeemverantwoor-
delijk bent? Op basis van welke bronnen kan de Kamer zicht 
houden op die kengetallen? 

81 Op grond van welke kengetallen houdt u zicht op de huisvesting 
van bijzondere aandachtsgroepen, waarvoor u systeemverantwoor-
delijk bent? Op basis van welke bronnen kan de Kamer zicht 
houden op die kengetallen? 

82 Hoeveel woningen hebben woningcorporaties in 2011 toegewezen/
verkocht, onderverdeeld naar de categorieën sociale huur, vrije 
sector huur en koop? 

83 Op grond van welk criterium beoordeelt u of woningcorporaties 
voldoende prioriteit geven aan hun kerntaken? 

84 Hoeveel woningzoekenden stonden ultimo 2011 als «actief 
zoekend» ingeschreven voor een sociale huurwoning? 
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Nr Vraag 
85 Hoe waren de in 2011 toegewezen sociale huurwoningen procentu-

eel onderverdeeld naar de categorieën goedkoop (onder kwaliteits-
kortinggrens), betaalbaar (onder aftoppingsgrens) en duur (onder 
liberalisatiegrens)? 

86 Hoeveel procent van het woningbestand van woningcorporaties 
staat ultimo 2011 leeg? Is er enige vorm van onafhankelijke 
controle op de door woningcorporaties opgegeven leegstand van 
sociale huurwoningen? 

87 Hoeveel procent van het woningbestand van woningcorporaties 
was ultimo 2011 verhuurd op basis van een tijdelijk huurcontract? 

88 Hoeveel procent van het woningbestand van woningcorporaties 
was ultimo 2011 uitgegeven op basis van een gebruiksovereenkom-
sten («anti-kraak») ? 

89 Heeft u op grond van uw toezichthoudende taak op de evenwich-
tige verdeling van woonruimte zicht op de samenstelling van de 
groep huurders die gebruik maken van tijdelijke huurcontracten en 
gebruiksovereenkomsten? Worden nog steeds sloopwoningen op 
gebruiksovereenkomst uitgegeven aan woningzoekenden met 
kinderen? 

90 Op grond van welke indicatoren houdt u zicht op de correcte 
uitvoering van de Wet op de huurtoeslag door de Belastingdienst 
(inclusief de bestrijding van misbruik en oneigenlijk gebruik)? 

91 In hoeveel procent van de toegewezen aanvragen voor huurtoeslag 
wordt overgegaan tot terugvordering? Welk aandeel van de 
teruggevorderde bedragen is het gevolg van de definitieve 
vaststelling van het verzamelinkomen? Lopen er acties om het 
aandeel terugvorderingen door deze oorzaak terug te dringen? 

92 Kunt u toelichten wat wordt verstaan in art. 3 onder een «heldere 
verdeling van rollen en verantwoordelijkheden van de verschillende 
partijen op het terrein van wonen»? Wat is helder, wie zijn de 
verschillende partijen en welke rol hebben zij? En hoever strekt de 
regierol en uw toezichtstaak richting deze andere partijen? 

93 Welk deel van de subsidie-uitgaven bij de artikelen 3,4 en 7 zijn 
juridisch verplicht, en welk deel niet? 

94 Hoe ontwikkelt zich de huurstijging inclusief huurharmonisatie? 
Wat is de bandbreedte van de huurstijging inclusief huurharmoni-
satie tussen de regio’s met een ontspannen woningmarkt en de 
regio’s waar de zogenoemde «Donnerpunten» zijn ingevoerd? 

95 Hoeveel kosten hebben (de)centrale overheden gemaakt door 
toedoen van woningcorporaties die in de financiële problemen zijn 
geraakt? Kunt u een overzicht geven van de kosten per 
woningcorporatie? 

96 Hoeveel mensen zijn er de afgelopen vijf jaar uit hun huis gezet als 
sanctie voor het veroorzaken van structurele overlast? 

97 Hoe vaak zijn de afgelopen vijf jaar de wetten Victor en Victoria 
ingezet op panden te sluiten en te onteigenen? En in welke 
gemeenten is dit gebeurd? 

98 Hoeveel mensen zijn er de afgelopen vijf jaar, als sanctie voor het 
veroorzaken van structurele overlast, gekort op de uitkering en/of 
andere vormen van sociale zekerheid? Op basis van welke 
bestuurlijke instrumenten is dit gebeurd? 

99 Kunt u per jaar specificeren bij de post Bevordering eigen woning-
bezit in tabel 3.2, hoeveel budget wordt aangewend voor de 
garantstelling voor het Waarborgfonds Eigen Woningen? 

100 Is er een verband tussen de huurprijsstijging, de verhuurdershef-
fing en de stijging van het budget voor huurtoeslag? In welke mate 
is er bij de stijging van dit budget rekening gehouden met de 
gevolgen van de – in te voeren – verhuudersheffing? 
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Nr Vraag 
101 Wat is de reden van de forse toename van het «Beleidsprogramma 

betaalbaarheid» in de jaren 2013 en 2014 en de forse afname in de 
jaren vanaf 2015? Wat voor soort programma’s vallen onder de 
post «Beleidsprogramma betaalbaarheid? 

102 Kunt u in het licht van het feit dat u aangeeft het eigenwoningbezit 
te willen stimuleren, aangeven waarom alle stimuleringsmaatrege-
len voor starters zoals die op basis van de Wet bevordering eigen 
woningbezit (BEW) en de startersleningen worden stopgezet? Kunt 
u inzichtelijk maken welke effecten het verlagen van de over-
drachtsbelasting heeft als het gaat om daadwerkelijke mobiliteit op 
de woningmarkt en toetreding van starters? 

103 Bent u bereid om de directe en indirecte effecten van de verhuur-
dersheffing te laten doorrekenen door het CPB? Kunt u in kaart 
brengen welke huurmaatregelen woningcorporaties kunnen gaan 
aanwenden om de verhuurdersheffing te kunnen betalen? Bent u 
bereid om naar alternatieven te zoeken binnen de begroting? 

104 Kunt u aangeven of u bereid bent om rekening te houden met de 
financiële positie van woningcorporaties en de ruimte die zij 
hebben in het huurbeleid als het gaat om de verdeling van de 
verhuurdersbelasting onder woningcorporaties? Zo nee, waarom 
niet? 

105 Tot wanneer zijn er (financiële) afspraken met de Woonbond en de 
Stichting VACpunt Wonen gemaakt? Welke speerpunten heeft de 
Woonbond en de stichting VACpunt Wonen voor het jaar 2013? 
Welke prestaties staan tegenover de subsidieverstrekking in 2013? 
Op basis waarvan werd en wordt de subsidies verstrekt? 
Is op de Woonbond en de Stichting VACpunt Wonen ook de 
horizonbepaling van vijf jaar van toepassing die geldt voor 
organisaties die overheidssubsidie ontvangen? Zo nee, waarom 
niet? Op welke wijze wordt getoetst of deze subsidies in het 
verleden effectief en efficiënt worden gebruikt? Wat is de effectivi-
teit van deze subsidies? 

106 Hoe wordt het resterende deel van de tegenvaller de komende 
jaren in de huurtoeslag gedekt? 

107 In het kader van het beleidsprogramma «betaalbaarheid» worden 
ook subsidies voor experimenten en kennisoverdracht verstrekt aan 
Zuid-Afrikaanse organisaties. Om hoeveel subsidie gaat het 
precies? 

108 Zijn de financiële bijdragen aan woonconsumentenorganisaties 
alleen voorbehouden aan de Woonbond en de Stichting VAC punt 
Wonen of zijn er meerdere stichtingen of verenigingen die zich voor 
deze subsidie kunnen inschrijven? Is er bij andere groepen 
woonconsumenten, zoals leden van Verenigingen van Eigenaren en 
/ of eigenwoningbezitters, geen behoefte aan kennisoverdracht, 
voorlichting en scholing? 

109 Op welke wijze draagt u bij aan het equiperen van verenigingen van 
eigenaren bij participatie en belangenbehartiging richting rijksover-
heid en gemeentelijke overheden, gelet op het doel dat beschreven 
staat onder «woonconsumentenorganisaties»? Klopt het dat onder 
het begrip «woonconsument» de woningbezitters niet vallen? Of 
richt het VACpunt Wonen zich op deze groep van woonconsumen-
ten? 

110 Op welke wijze zorgt u er voor dat het budget voor huurtoeslag 
binnen de perken blijft? Hoe wordt de overschrijding in de 
komende jaren opgevangen en welke prikkels zijn er binnen het 
systeem om deze forse stijging om te buigen? 

111 Bent u bekend met het feit dat op basis van de Nibud advieslasten 
geconstateerd kan worden dat de huurtoeslag nu al voor belang-
rijke groepen ontoereikend is? 
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Nr Vraag 
112 Steeds vaker verhogen woningcorporaties de huur bij leegkomst 

van een woning. Dat betekent een verhoging van de huurtoeslag-
uitgaven. Dat leidt weer tot bezuinigingen op de huurtoeslag en dat 
gezamenlijk tot het onbetaalbaar worden van de huren. Kunt u 
aangeven wat volgens uw visie nog betaalbaar is voor sociale 
huurders? Zo nee, bent u bereid om daar een visie op te 
formuleren? 

113 Kunt u inzichtelijk maken of en in welke mate de verhoging van de 
WWS-punten in de schaarstegebieden en het streefhuurbeleid van 
verhuurders, invloed hebben op de uitgaven van de huurtoeslag en 
de koopkracht van huurders met huurtoeslag? Kunt u aangeven op 
welke wijze u monitort dat de verhoging van het aantal huurpunten 
niet leidt tot een selectie van huurders en daarmee segregatie en 
wat de resultaten tot nu toe zijn? Zo nee, waarom niet? 

114 Kunt u aangeven hoe de huurquote zich zal gaan ontwikkelen voor 
de inkomensgroep boven minimaal met een inkomen tot € 25 000, 
gespecificeerd naar eenpersoonshuishoudens en meerpersoons-
huishoudens? 

115 Kunt u aangeven hoe de huurquote zich zal gaan ontwikkelen voor 
de inkomensgroep tussen € 25 000 en € 30 000, gespecificeerd 
naar eenpersoonshuishoudens en meerpersoonshuishoudens? 

116 Kunt u aangeven hoe de huurquote zich zal gaan ontwikkelen voor 
de inkomensgroep tussen € 30 000 en € 34 000 gespecificeerd naar 
eenpersoonshuishoudens en meerpersoonshuishoudens? 

117 Kunt u aangeven hoe de huurquote zich zal gaan ontwikkelen voor 
de inkomensgroep tussen € 34 000 en € 43 000 gespecificeerd naar 
eenpersoonshuishoudens en meerpersoonshuishoudens? 

118 Kunt u aangeven hoe de huurquote zich zal gaan ontwikkelen voor 
de inkomensgroep met een inkomen tussen € 43 000 en € 50 000 
gespecificeerd naar eenpersoonshuishoudens en meerpersoons-
huishoudens? 

119 Kunt u aangeven hoe de huurquote zich zal gaan ontwikkelen voor 
de inkomensgroep tussen € 50 000 en € 65 000 gespecificeerd naar 
eenpersoonshuishoudens en meerpersoonshuishoudens? 

120 Kunt u aangeven hoe de huurquote zich zal gaan ontwikkelen voor 
de inkomensgroep boven € 65 000 gespecificeerd naar eenper-
soonshuishoudens en meerpersoonshuishoudens? 

121 Hoe ontwikkelen zich de huurquota van alle huurders van sociale 
huurwoningen (de grafieken 3.3 en 3.4 hebben alleen betrekking op 
huurders met huurtoeslag) en voor de huurders van sociale 
huurwoningen die in een gegeven jaar een nieuwe huurovereen-
komst zijn aangegaan? 

122 Hoe verhouden de huurquota van woningzoekenden die in 2011 
een sociale huurwoning toegewezen kregen zich tot de gemiddelde 
huurquota uit de grafieken 3.3 en 3.4? 

123 Wat doet het Agentschap NL specifiek in het kader van het 
Beleidsprogramma betaalbaarheid? 

124 Worden de huurcommissies alleen door de rijksoverheid gefinan-
cierd? Of leveren ook verhuurders een bijdrage aan de financiering 
van huurcommissies? Zo ja, hoeveel? Wat is de verdeling? 

125 Hoe komt de bijdrage aan het Agentschap NL tot stand? Welke 
kosten worden doorberekend aan het ministerie van BZK? Hoe 
komt de prijsstelling van diensten tussen agentschappen en 
rijksdiensten tot stand? 

126 Welk bedrag krijgt de Belastingdienst vergoed voor de uitvoering 
van de maatregel om een huurstijging van inflatie plus 5% toe te 
staan voor huurders met een huishoudinkomen hoger dan 
€ 43 000? 
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Nr Vraag 
127 Kunt u toelichten waarop het aantal van 400 in tabel 3.7 pagina 32 

inzake de verklaringen omtrent redelijkheid van de huurprijs in het 
kader van behandeling van huurtoeslagaanvragen door de 
Belastingdienst, is gebaseerd? 

128 Kunt u aangeven hoe de ramingen in tabel 3.7 voor 2013 inzake 
aantallen en behandeltermijn zich verhouden tot de resultaten in 
2012, voor zover bij u bekend? 

129 Hoeveel subsidie ontvangt de Commissie Gelijke Behandeling en 
wat is de meerwaarde van deze organisatie als het gaat om 
huurgeschillenbeslechting naast de andere betrokken organisaties? 

130 Hoeveel bedroeg de totale subsidie van de vier kennisinstellingen 
stuurgroep Experimenten Volkshuisvesting (SEV), Nicis, NIROV en 
KEI in 2010 en 2011? Hoe ontwikkelt het subsidiebedrag zich na de 
fusie? 

131 Hoe staat het met de fusie-/samenwerkingsplannen van de 
kennisinstellingen op het gebied van bouwtechniek SBR, CUR, 
ISSO? 

132 Dragen andere partijen, zoals private partijen en ontwikkelaars, bij 
aan de kennisontwikkeling binnen Platfrom 31? 

133 Wat kwalificeert als «strikt noodzakelijke informatie»? Wie 
beoordeelt of dit criterium wordt nageleefd? 

134 Wat betekent het besluit uit het deelakkoord van de VVD en PvdA 
d.d. 1 oktober 2012 om de «vrijval enveloppe duurzaamheid 
begrotingsakkoord» (€ 155 miljoen) in te zetten ter dekking van dit 
deelakkoord voor de begroting van het ministerie van Binnenlandse 
Zaken 2013 en dan specifiek het Plan van Aanpak Energiebesparing 
Gebouwde Omgeving en aanverwante onderwerpen? Wat wordt er 
geschrapt? 

135 Hoeveel subsidie gaat er naar energiebesparingprogramma’s? 
136 Waarom zijn er voor het beleidsartikel Woonomgeving en bouw 

(art. 4) geen indicatoren of kengetallen opgenomen (bijvoorbeeld 
over de woningbouwproductie), terwijl dat gezien de uw rol voor 
voldoende omvang, kwaliteit en differentiatie van de woningvoor-
raad wel voor de hand zou liggen? 

137 Hoe wordt met betrekking tot de woonomgeving en bouw 
ingespeeld op de beleidswijzigingen binnen Europese Structuur-
fondsen en de focus op inclusieve groei, duurzame groei en 
innovatiekracht? In hoeverre maken Nederlandse steden al gebruik 
van EIB-faciliteiten als het Jessica-programma? Ziet u kansen om in 
de nieuwe periode nader in te spelen op de versterking van de 
steden in combinatie met de Europese ambitie? 

138 Kunt u nader toelichten wat de gevolgen zijn van het feit dat er in 
2013 en verder in vergelijking met 2012 € 20 miljoen minder 
beschikbaar is voor de woonomgeving en de bouw, voor het 
behalen de Europese klimaatdoelstelling? 

139 Waar wordt het geld in het kader van het Beleidsprogramma 
Energiebesparing (in 2013 betreft het een verdubbeling t.o.v. 2012) 
aan uitgegeven? Hoe verhoudt dit zich tot het deelakkoord van de 
VVD en PvdA d.d. 1 oktober 2012? 

140 Welke statistische informatie wordt door de overheid (inclusief 
netbeheerders) verzameld om de ontwikkeling van het energiege-
bruik van huishoudens en het effect van energiebesparende 
investeringen (isolatie, installaties, toestellen/apparaten) te 
monitoren? Via welke openbare kanalen wordt deze informatie 
ontsloten? 
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Nr Vraag 
141 Bent u bereid niet-vrijblijvende afspraken te maken met de 

brancheorganisatie van verhuurders en huurders over investerin-
gen in nieuwbouw, energiebesparingen en woningverbeteringen in 
plaats van de verhuurdersheffing, gezien de inverdieneffecten voor 
de rijksoverheid? 

142 Wat is de taak van het Agentschap NL als het gaat om het beleids-
programma woningbouwproductie? 

143 Kunt u aangeven op welke wijze de nodige woningbouwproductie 
ingevuld zal gaan worden en wat de inzet hierbij is wordt er 
bijvoorbeeld voornamelijk ingezet op stedelijke verdichting? Kunt u 
aangeven op welke wijze wordt gemonitord dat het groen en de 
natuur in de regio niet volgebouwd wordt met woningbouw? 

144 Hoeveel actieplannen, beleidsprogramma’s en anderszins vanuit de 
(de)centrale overheid geïnitieerde initiatieven op het gebied van 
leefbaarheid in wijken zijn er precies en hoeveel kosten ze in totaal? 

145 Welke statistische informatie wordt door de overheid verzameld 
over de ontwikkeling van investeringen in de bestaande woning-
voorraad en de woonomgeving/publieke ruimte? Wordt er 
systematisch onderzoek gedaan naar de aard van de investeringen? 

146 Op welke wijze wordt bij het versterken van bewonersparticipatie 
ingespeeld op de laatste ICT ontwikkelingen? 

147 Bent u ervan op de hoogte dat professionals binnen overheid, 
welzijnswerk, ouderenzorg, gezondheidszorg en vrijwilligersorgani-
saties vaak nog te weinig kennis te hebben van de mogelijkheden 
van Web 2.0 en 3.0 en vaardigheden om ze ook daadwerkelijk toe te 
passen om te innoveren en het dienstenaanbod effectiever en 
efficiënter te maken? Zijn er plannen om het gebruik van ICT en 
Web 2.0 en 3.0 toepassingen te verbeteren door het informeren en 
ondersteunen van welzijnswerk, ouderenzorg, gezondheidszorg en 
vrijwilligersorganisaties, zodat zij kunnen innoveren en hun 
dienstenaanbod in de wijk effectiever en interactiever kunnen 
organiseren? Zo ja, heeft de rijksoverheid hierbij een rol? Zo ja, 
welke? Zo nee, waarom niet? 

148 Hoe wordt na 2014 omgegaan met de € 10 miljoen voor de 
wijkverpleegkundigen? Blijft er sprake van een decentralisatie-
uitkering? In hoeverre maakte deze € 10 miljoen onderdeel uit van 
de zogenaamde Vogelaargelden voor de 40 achterstandswijken? 

149 Kunt u een overzicht geven van de resultaten van de nationale 
projecten in het kader van het Europees Integratiefonds die tot nu 
toe zijn uitgevoerd? Hoe staat het met de financiële afrekening van 
de projecten? Klopt het dat er na de eindafrekening substantiële 
bedragen van organisaties worden teruggevorderd? Wat is hiervan 
de oorzaak? 

150 Wat zijn de kosten van de het opstaan vanaf 1 januari 2013 van het 
sociaal leenstelsel voor EU-landen en Turkije? 

151 Wat zijn de kengetallen voor westerse migranten? 
152 Aan welke voorwaarden dienen Turken en MOE-landers te voldoen 

om gebruik te kunnen maken van het sociaal leenstelsel? 
153 Hoeveel Turken en MOE-landers zullen naar verwachting van het 

kabinet een aanvraag indienen voor het sociaal leenstelsel en welk 
bedrag zal het kabinet hiervoor reserveren (gespecificeerd naar 
groep)? 

154 Welke sancties zullen opgelegd worden aan Turken en MOE-landers 
die het geleende bedrag voor inburgering niet terugbetalen? 

155 Kan het geleende bedrag voor de inburgering van Turken en 
MOE-landers worden kwijtgescholden en zo ja, aan welke speci-
fieke voorwaarden dienen zij hiervoor te voldoen? 
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Nr Vraag 
156 Welk bedrag verwacht het kabinet maximaal mis te lopen in geval 

van kwijtschelding van het leenbedrag voor de inburgering van 
Turken en MOE-landers? 

157 Hoe gaat het kabinet de hoge jeugdwerkeloosheid en zorgwek-
kende criminaliteitscijfers van niet-westerse migranten in verhou-
ding tot autochtonen terugdringen en welke doelstelling legt het 
kabinet zichzelf hierbij op? 

158 Welke concrete afspraken wil het kabinet maken met gemeenten, 
bedrijven, maatschappelijke organisaties en burgers om te zorgen 
dat migrantenjongeren voldoende voorbereid op de arbeidsmarkt 
komen? Wat is hier volgens het kabinet de definitie van «voldoende 
voorbereid»? 

159 Welke afspraken is het kabinet voornemens te maken met gemeen-
ten, instellingen en zelforganisaties om aan de slag te gaan om 
migrantenouders daar waar nodig beter in staat te stellen hun 
kinderen de juiste begeleiding te geven? 

160 Welke nieuwe manier om groepen en personen in de samenleving 
te betrekken bij het nieuwe integratiebeleid heeft het kabinet voor 
ogen? 

161 Bent u op de hoogte van het onderzoeksrapport «Digitale Genera-
tiekloof in Allochtone Gezinnen» van Pharos en Mira Media? Op 
welke manier wordt aandacht besteed aan de behoefte bij 
migrantenouders aan goed voorlichtingsmateriaal over «media-
wijsheid» en opvoedingsondersteuning met betrekking tot het 
internetgedrag van kinderen? 

162 Hoe vlot het met de verandering van doelstelling bij de migranten-
organisaties, gelet op de intrekking Wet overleg minderheden? Zijn 
deze organisaties al bezig om hun basis te verbreden? Op welke 
wijze zien ze bijvoorbeeld hun rol bij het aanbieden van diensten 
om (nieuwe) migranten de Nederlandse taal te leren (in het kader 
van zelfhulp en elkaar coaching)? 

163 Op welke nieuwe manier zal het betrekken van groepen en 
personen in de samenleving bij het integratiebeleid worden 
vormgegeven? 

164 Wat verklaart de snellere steiging van netto-arbeidsparticipatie van 
niet-westerse migranten ten opzichte van autochtone Nederlanders 
tussen 2010–2011? 

165 Welke factoren en beleidsinterventies verklaren de stijging van het 
percentage niet-westerse migranten 2e generatie met een 
startkwalificatie? 

166 Hoe wilt u in 2013 de hoge jeugdwerkloosheid van niet-westerse 
migranten concreet terug dringen? Wat is de beoogde meetbare 
doelstelling voor dit voornemen? 

167 Hoe wil het kabinet in 2013 de criminaliteitscijfers van niet-westerse 
migranten concreet terug dringen? Wat is de beoogde meetbare 
doelstelling voor dit voornemen? 

168 Hoe zien de «concrete afspraken» met gemeenten, bedrijven, 
maatschappelijke organisaties en burgers om te zorgen dat 
migrantenjongeren voldoende voorbereid op de arbeidsmarkt 
komen eruit, per afzonderlijke doelgroep waar een afspraak mee 
gemaakt wordt? 

169 Wat is uw reactie op het onderzoeksrapport «Digitale generatiekloof 
in allochtone gezinnen» van Pharos en Mira Media? 
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Nr Vraag 
170 Bent u op de hoogte van het onderzoeksrapport «Digitale Genera-

tiekloof in Allochtone Gezinnen» van Pharos en Mira Media? 
Herkent u zich in de conclusie dat er bij professionele opvoeders 
weinig kennis is over de opvoedingsvragen van migrantenouders 
met betrekking tot het internet gedrag van hun kinderen en dat het 
bestaande voorlichtingsaanbod mbt mediawijsheid de migranten-
ouders niet bereikt, terwijl het ook geen onderdeel uit maakt van 
opvoedingsondersteuningsprogramma’s en programma’s gericht 
op ouderbetrokkenheid? Bent u bereid, gezien het feit dat internet 
een steeds belangrijker rol speelt in de opvoeding, hier extra 
aandacht te besteden? 

171 Uit welke onderdelen bestaat het «Programma integratie» en welke 
bedragen zijn in de periode 2012–2015 jaarlijks afzonderlijk voor 
deze onderdelen gereserveerd? 

172 Op welke wijze worden de vragen van het inbugeringsexamen 
bepaald? 

173 Op welke wijze wordet de inhoud van het inburgeringsexamen 
geëvalueerd? 

174 In hoeverre doen zich reis- en/of andere problemen voor bij 
mensen die het basisexamen inburgering moeten afleggen op een 
examenlocatie in het buitenland, daar waar in voorkomende 
gevallen geen Nederlandse diplomatieke vertegenwoordiging in 
het betreffende land van herkomst aanwezig is, waardoor men 
genoodzaakt is het examen in een buurland af te leggen? 

175 Hoe is de subsidierelatie met FORUM? Gaat het om een instand-
houdingssubsidie of om subsidie op projectbasis? 

176 Kunt u een overzicht geven van de organisaties waaraan subsidie 
wordt verstrekt in het kader van Acceptatieprogramma Bestrijding 
Discriminatie en Agenda Hedendaags Burgerschap? 

177 Welke opdrachten werden aan welke organisaties verstrekt op het 
terrein van huwelijks- en gezinsmigratie en voor welke bedragen? 

178 Is er sprake van besparing op de onderzoeksopdrachten binnen 
Programma Integratie, gelet op de brede doelstelling om over-
heidsuitgaven te beperken? Hoeveel kost bijvoorbeeld concreet het 
opstellen van het Jaarrapport Integratie en welke mogelijkheden 
zijn er bij de onderzoekers (SCP / CBS) om hierop kosten te 
beparen? 

179 Kunt u de stijging van discriminatie op ras verklaren? 
180 Hoe wordt binnen de »dienstverlenende en innovatieve overheid» 

aandacht besteed aan de aansluiting van het aanbod bij de digitale 
vaardigheden van de beoogde doelgroepen? Is er onderzoek 
gedaan naar het gebruik van de e-voorzieningen in alle lagen van 
de bevolking? Hoe wordt aandacht besteed aan laaggeletterden, 
ouderen en allochtone groepen? 

181 Hoe wordt binnen de «dienstverlenende en innovatieve» overheid 
aandacht besteed aan de aansluiting van het aanbod bij de digitale 
vaardigheden van de beoogde doelgroepen? 

182 Waardoor wordt het beheer van e-overheidsvoorzieningen de 
komende jaren goedkoper en wat is het verband met de implemen-
tatie van de overheidsbrede implementatie-agenda dienstverlening 
e-overheid (NUP)? 

183 Kunt u aangeven om wat voor afspraken met baten-lastendiensten 
en gemeenten het hier gaat? Wat is de juridische status van deze 
afspraken? 

184 Met welke organisaties die naast de overheid regeldruk veroorza-
ken worden allianties gesloten? 

185 Op welke wijze wordt geëvalueerd of en hoe het Nationaal Comité 4 
en 5 mei en het Huis voor Democratie en Rechtstaat kennis en 
debat over democratie en burgerschap bevorderen? 
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Nr Vraag 
186 Wat is de precieze besparing in 2013 door het invoeren van de 0-lijn 

voor ambtenaren? 
187 Kunt u inzichtelijk maken op welke wijze in de verschillende 

ministeries werk wordt gemaakt van actief loopbaanbeleid en of en 
op welke wijze mensen met flexibele contracten hier ook gebruik 
van kunnen maken? 

188 Waardoor stijgen de kosten voor arbeidsmarktbeleid in 2013 om de 
jaren daarna weer te dalen? 

189 Waarom wordt er in 2013 in vergelijking met 2012 circa € 0,5 
miljoen meer en de jaren erna veel minder uitgegeven aan 
arbeidsmarktbeleid voor de voortzetting van de ontwikkelingen 
rond het initiatiefwetsvoorstel op het gebied van de ambtelijke 
rechtspositie en de Wet Normering publiek gefinancierde 
topinkomens? 

190 Kunt u de stijging van de opdracht arbeidsmarktbeleid in 2013 
nader verklaren (tabel 7.1)? 

191 Hoe wordt de grote besparing op de bedrijfsvoering Rijk 
gerealiseerd? 

192 Kunt u nader toelichten op welk onderdeel van de bedrijfsvoering 
Rijk de kostenbesparing van circa € 11 miljoen in 2013 wordt 
gerealiseerd? 

193 Wat is het huidige tempo van Doc-direkt om de achterstanden weg 
te werken en is dit met een kleiner budget vol te houden? 

194 Hoe staat het met het afstoten van rijksmonumenten (en 
gebouwen) die niet van essentieel belang zijn om binnen de 
voorraad van de Rijksgebouwendienst te behouden? 

195 Op welke wijze is er in de begroting van 2013 rekening gehouden 
met de fusie van de Rijksgebouwendienst met de Rijksvastgoed- en 
ontwikkelingsbedrijf? Hoe wordt deze fusie vormgegeven en welke 
besparing levert deze fusie op? 

196 Kunt u aangeven hoe het terugdraaien van de ombuiging op de 
huurtoeslag in het regeer- en gedoogakkoord, zoals dat in de 
juniraming 2012 op pagina 61 staat gemeld, zich verhoudt tot de 
door u voorgestelde verhoging van de eigen bijdrage in de 
huurtoeslag? 

197 Welke criteria hanteert u bij het afwegen of en hoe terugkeer van 
vreemdelingen «in nationaal en internationaal opzicht maatschap-
pelijk verantwoord is»? 

198 Kunt u een overzicht geven van de asielinstroom in andere 
Europese landen de afgelopen jaren? Hoe verhoudt zich dit tot de 
daling in Nederland? 

199 Hoeveel AMV’s die onder het oude beleid vielen, verblijven in 
Nederland? Hoeveel van hen hebben een vergunning? Hoeveel 
hebben een vergunning voor voortgezet verblijf? Hoeveel hebben 
geen vergunning? Hoeveel zitten nog in een toelatingsprocedure? 
Hoeveel verblijven er langer dan 5 jaar in Nederland? Kunnen de 
antwoorden naar leeftijden worden uitgesplitst? 

200 Hoeveel AMV’s die hebben deelgenomen aan het Perspectief 
experiment verblijven nog zonder verblijfsvergunning in Neder-
land? Hoeveel van hen hebben het laatste jaar een vergunning 
gekregen? 

201 Hoeveel kinderen van asielzoekers hebben tijdens hun minderjarig-
heid langer dan vijf jaar jaar, langer dan zes jaar, langer dan zeven 
jaar, langer dan acht jaar, langer dan negen jaar of langer verbleven 
in Nederland en verblijven nog steeds in ons land? 

202 Hoe vaak is in 2010, 2011 en 2012 gebruik gemaakt van de 
discretionaire bevoegdheid? 

203 Hoe vaak is in 2010, 2011 en 2012 vrijstelling verleend van het 
mvv-vereiste op grond van de hardheidsclausule? 
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Nr Vraag 
204 Hoeveel van de vreemdelingen die zelfstandig vertrekt zonder 

toezicht verblijft zonder opvang in Nederland? En welke maatrege-
len neemt u om te vermijden dat deze groep niet ten laste van 
gemeenten komt? 

205 Wat is de verklaring voor de stijgende trend van aantal ingediende 
tweede en vervolgaanvragen asiel? 

206 Wat was vorig jaar het totale immigratiecijfer, opgedeeld naar asiel, 
regulier (voor zowel asiel als regulier tevens onderverdeeld naar 
westers en niet- westers) en EU volgens zowel IND als CBS? 

207 Hoe vaak is vorig jaar EU- verblijfsrecht gevraagd door partners en 
gezinsleden van EU- onderdanen (welke partners en gezinsleden 
zelf geen EU- nationaliteit hadden) en wat was het inwilligingsper-
centage hiervan? 

208 Hoe vaak is door MVV-plichtige vreemdelingen in Nederland een 
aanvraag om een reguliere verblijfsvergunning ingediend (waarbij 
dus niet aan het MVV vereiste is voldaan)? 

209 Hoeveel vreemdelingen zijn vorig jaar vrijgesteld van het MVV 
vereiste en op welke gronden? 

210 Hoeveel procedures worden gemiddeld door een vreemdeling 
doorlopen? 

211 Hoe vaak is vorig jaar een verblijfsvergunning verstrekt voor het 
volgen van een opleiding, anders dan HBO of universitair 
onderwijs? 

212 Hoe vaak is vorig jaar aangifte gedaan tegen vreemdelingen 
wegens fraude / het verstrekken van onjuiste informatie bij een 
verblijfsaanvraag? 

213 Hoe vaak zijn er het afgelopen jaar door de vreemdelingenpolitie 
adresonderzoeken verricht en hoe verhoudt dit aantal zich tot 
voorgaande jaren? 

214 In hoeveel gevallen zijn er bij deze adresonderzoeken onrechtmatig-
heden vastgesteld? 

215 Hoeveel dossiers zijn vorig jaar door de fraude-unit van de IND 
behandeld en welke resultaten zijn hierbij geboekt? 

216 Hoeveel vreemdelingen zijn in het afgelopen jaar aantoonbaar 
teruggekeerd (onderverdeeld in zelfstandig en gedwongen vertrek) 
en hoeveel vreemdelingen zijn zelfstandig zonder toezicht 
vertrokken? Kunnen deze aantallen worden afgezet tegen de 
terugkeercijfers van vijf jaren daarvoor? 

217 Hoeveel landen weigeren het toelaten van overheidsvluchten die 
worden uitgevoerd in het kader van terugkeer / uitzettingsbeleid en 
welke landen zijn dit? 

218 Hoe vaak is vorig jaar een verblijfsvergunning ingetrokken en op 
welke gronden? 

219 Hoe vaak zijn vorig jaar verblijfsvergunningen ingetrokken op 
grond van verplaatsing van het hoofdverblijf? 

220 Hoe vaak is vorig jaar vrijstelling verleend van het vereiste om 
duurzaam over voldoende middelen van bestaan te beschikken en 
op welke gronden? 

221 Hoeveel asielzoekers dienen een verblijfsaanvraag in waarbij zij 
geen reis- en identiteitsdocumenten (kunnen) overleggen? 

222 Hoeveel asielzoekers komen naar Nederland over land en hoeveel 
via lucht- of zeehavens? 

223 Hoeveel vreemdelingenadvocaten zijn er thans in Nederland en 
hoeveel gemeenschapsgeld ontvangen zij voor het voeren van 
procedures? 

224 Hoe vaak zijn bij verblijfsaanvragen vervalste of onjuiste documen-
ten aangetroffen en hoe wordt hier op gecontroleerd? 
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225 Hoe vaak zijn vorig jaar verblijfsdocumenten aangemerkt als zijnde 

verloren of gestolen en hoe verhoudt dit aantal zich tot het aantal 
verloren of gestolen paspoorten waarbij rekening wordt gehouden 
met het aantal mensen dat dergelijke documenten bezit? 

226 Hoeveel migranten uit islamitische landen zijn vorig jaar tot 
Nederland toegelaten? 

227 Wanneer gaat INDIGO volledig draaien en daarmee ook MOMI? 
228 Hoeveel gezinnen zijn teruggekeerd naar het land van herkomst 

vanuit een gezinslocatie (sinds de oprichting ervan)? 
229 Hoe lang verblijven vreemdelingen gemiddeld in een vrijheidsbe-

perkende locatie? 
230 Hoeveel minderjarige kinderen hebben een bepaalde periode in 

vreemdelingendetentie of in een uitzetcentrum doorgebracht? Wat 
is de gemiddelde lengte van die periode? 

231 Aan welke vreemdelingrechtelijke en administratieve voorwaarden 
moeten kennismigranten, startende ondernemers en andere 
bedrijven voldoen om zich in Nederland te kunnen vestigen? 

232 Hoeveel extra kosten heeft de inwerkingtreding / reparatie / 
implementatie van INDIGO gekost in 2011 en 2012? Wat is de 
verwachting voor 2013? 

233 Welke gemeenten in Nederland hebben geen vorm van noodop-
vang voor vreemdelingen? 

234 Hoe vaak zijn in 2011 en 2012 asielzoekers uit de asielopvang 
geplaatst omdat zij er niet in slaagden binnen 28 dagen het land te 
verlaten? Waar gingen deze mensen daarna heen? Hoe vaak (bij 
benadering) was deze termijn overschreden, maar is men deson-
danks niet uit de opvang geplaatst? 

235 Aan hoeveel vreemdelingen is tot nu een inreisverbod opgelegd? 
Hoeveel vreemdelingen zijn veroordeeld vanwege het overtreden 
van het inreisverbod? 

236 Hoeveel zieke vreemdelingen hebben in 2012 opvang gekregen op 
grond van de motie Spekman? 

237 Wat is de stand van zaken in de zaak van de vier gedetineerde 
Congolezen, die als getuige hebben meegewerkt aan het Internatio-
naal Strafhof, waarover de PvdA eerdere schriftelijke vragen heeft 
gesteld? 

238 Wanneer wordt verwacht dat het modern migratiebeleid in werking 
treedt? 

239 Hoeveel gezinnen van vluchtelingen hebben op grond van het 
nareisbeleid toelating gevraagd in Nederland? Hoeveel van hen zijn 
toegelaten? Waar komen zij vandaan? In hoeveel gevallen gaat het 
om nareizende kinderen? Van hoeveel kinderen is bij de beoorde-
ling geoordeeld dat sprake is dat zij «feitelijk niet tot het gezin 
behoren»? Op welke wijze is dit vastgesteld? Hoe vaak zijn hierbij 
DNA-testen gebruikt? 

240 Wat zijn de kosten voor het dagprogramma in centra voor 
vreemdelingenbewaring en hoe verhoudt zich dit verhoudingsge-
wijs tot de kosten in overige justitiële inrichtingen? 

241 Kunt u aangeven hoeveel vreemdelingen meerdere keren in 
vreemdelingenbewaring hebben gezeten? Hoe vaak en hoe lang 
zaten zij gemiddeld en maximaal in vreemdelingenbewaring? 

242 Is er voor 2013 een bedrag begroot voor eventuele voortzetting van 
het gebruik van alternatieven voor vreemdelingenbewaring nadat 
de pilot is geëvalueerd. Zo ja, welk bedrag is dit en in hoeveel 
gevallen wordt verwacht dat in 2013 alternatieven voor vreemdelin-
genbewaring kunnen worden geboden? 
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243 Wat zijn de gemiddelde kosten van een uitzetting, inclusief 

verkrijgen van reisdocumenten, transport, escortes en andere 
bijkomende kosten? Kunt u dit apart aangeven voor uitzettingen per 
lijnvlucht enerzijds en per overheidsvlucht anderzijds? 

244 Hoe lang zijn er al problemen met INDiGO? Hoeveel meerkosten 
worden er in totaal verwacht aan het einde van de invoering? 

245 In hoeveel gevallen wordt bij ongegronde vervolgaanvragen de 
rechtsbijstand daadwerkelijk beperkt? 

246 Op welke manier wordt opvang in de regio bevorderd? 
247 Hoe wordt de versterking van het vreemdelingentoezicht en 

-handhaving concreet vormgegeven en wat zijn hiervan de reeds 
zichtbare resultaten? 

248 Is er in het afgelopen jaar vooruitgang geboekt met het verkrijgen 
van medewerking van landen van herkomst op het gebied van 
terugkeer van vreemdelingen? Hoe is het afgelopen jaar gepro-
beerd hier tot verbetering te komen? 

249 Heeft het stopzetten van de noodopvang in 2010 volgens u geleid 
tot meer overlast op straat? Wegen volgens u de consequenties van 
dit beleid op tegen de kosten die het Rijk bespaart door noodop-
vang te stoppen? 

250 Vreest u dat strafbaarstelling van illegaliteit zal leiden tot meer 
overlast? 

251 Welke consequenties heeft de hoge prioritering van de aanpak van 
criminele en overlastgevende vreemdelingen voor de inzet van 
politieagenten? Is hier voldoende capaciteit voor en hoe wordt deze 
vrijgemaakt? 

252 Wanneer zal het wetsvoorstel strafbaarstelling illegaal verblijf aan 
de Kamer worden toegezonden? 

253 Hoeveel van het totaal aantal ingediende vervolgaanvragen worden 
daadwerkelijk binnen één dag afgehandeld? 

254 Op welke manier krijgt, t.b.v. het bevorderen van terugkeer van 
niet-rechtmatig in Nederland verblijvende vreemdelingen, de 
samenwerking met andere overheden en maatschappelijke 
organisaties gestalte? 

255 Wat zijn de kosten van een gedwongen vertrek? 
256 Kunt u uitsplitsen welke organisaties welke subsidies ontvangen? 
257 Waarom stijgt de subsidie van Vluchtelingenwerk vanaf 2015 terwijl 

de asielisntroom daalt? 
258 Welke belangen behartigt Vluchtelingenwerk voor asielzoekers in 

Europa? 
259 Waarom wordt de UNHCR met 5 miljoen euro gekort op de subsidie 

voor 2013 (zie ook begroting van het ministerie van Buitenlandse 
Zaken)? 

260 Wat is het huidige totaaloverzicht van leges die voor alle verschil-
lende toelatingsaanvragen, visa en adviesaanvragen worden 
gevraagd? 

261 Waarom wordt de subsidie aan Vluchtelingenwerk Nederland 
langzaam afgebouwd? Hoe staat dit in verhouding tot de (drei-
gende) faillissementen van een aantal regiovestigingen? 

262 Is er voor 2013 een bedrag begroot voor eventuele voortzetting van 
het gebruik van alternatieven voor vreemdelingenbewaring nadat 
de pilot is geëvalueerd? Zo ja, welk bedrag is dit en in hoeveel 
gevallen wordt verwacht dat in 2013 alternatieven voor vreemdelin-
genbewaring kunnen worden geboden? 

263 Kunt u een toelichting geven over de opbouw van de kosten bij 
Programma Biometrie in de Vreemdelingenketen? 

264 Wat betekent het meer ophoofdlijnen voorzien van informatie aan 
de Tweede Kamer over het Programma Keteninformatisering 
concreet? 
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265 Welke invloed verwacht u dat de antwoorden van het Europese Hof 

op de prejudiciële vragen van de Raad van State d.d. 28 september 
jl. hebben op het wetsvoorstel tot wijziging van de Vreemdelingen-
wet 2000 in verband met de uitbreiding van het gebruik van 
biometrische kenmerken in de vreemdelingenketen (33 192) 
(http://www.raadvanstate.nl/uitspraken/actuele_uitspraken/
voorlopige_voorzieningen/zoekresultaat/
?zoeken_veld=&verdict_id=jTj%2BpzqPyK0%3D) Kunt u dit 
toelichten? 

266 Waaruit zijn de gemiddelde uitgaven per opvanggerechtigde van 
€ 22 446 opgebouwd? Hoe verhoudt zich dit tot voorgaande jaren? 

267 Waarom blijft de ambitie bij doorlooptijden asiel relatief laag? 
268 Klopt het dat de gezinsopvanglocaties bijna geen beschikbare 

plekken meer hebben? Zo ja, waarom worden er dan asielzoekers-
centra gesloten? Is het niet mogelijk om deze ter beschikking te 
stellen als gezinsopvanglocaties? 

269 Hoe zal voorkomen worden dat gedetineerde vreemdelingen 
meerdere malen op straat worden gezet en steeds opnieuw worden 
opgepakt? Hoeveel uitgeprocedeerde asielzoekers zijn de laatste 
jaren meer dan 1 keer in vreemdelingendetentie terechtgekomen? 

270 Wat is de laatste stand van zaken naar aanleiding van de besprekin-
gen met de Irakese minister voor migratie over (gedwongen)terug-
keer van in Nederland uitgeprocedeerde Iraakse asielzoekers? 

271 Indien de pilots voor Vreemdelingenbewaring na een evaluatie 
positief worden bevonden, is er dan budget gereserveerd voor de 
voortzetting hiervan? 

272 Welk percentage van de taakstelling op het ministerie van Binnen-
landse Zaken is gerealiseerd door het terugdringen van het aantal 
fte? Kunt u hiervan een overzicht geven voor alle ministeries? 

273 Kunt u bij de externe inhuur in tabel 11.1 toelichten om wat voor 
functies het overwegend gaat? Hoe wordt de afname van externe 
inhuur verklaard? 

274 Kunt u de kosten voor het Bureau Algemene Bestuursdienst 
(inclusief Topmanagementgroep (TMG) van het Rijk) verder 
uitsplitsen? 

275 Waarom staat de subsidie voor het Koninklijk Paleis niet op de 
begroting van de Koning? 

276 Wat verklaart de grote verschillen in tabel 13.1 tussen de jaren 
vanaf 2013 tot en met 2017, voor zowel de posten loonbijstelling, 
prijsbijstelling, als onvoorzien? 

277 Kunt u een overzicht geven van de eigen vermogens van alle 
baten-lastendiensten? 

278 Kunt u een overzicht geven van de vermogensontwikkeling van de 
baten-lastendiensten sinds 2005? 

279 Hoe verhoudt het vermogen van de baten-lastendiensten zich tot de 
staatsschuld? 

280 Hoe verhouden de tekorten van de baten-lastendiensten zich tot het 
EMU-saldo? 

281 Waaruit bestaat op dit moment de externe inhuur? Kan de inhuur 
van externen uiteindelijk nog meer worden teruggebracht? 

282 Indien de uitspraak van het Europees Hof leidt tot een substantiële 
legesderving, kunt u dan al aangeven hoe deze derving zal worden 
gecompenseerd? 

283 Hoe gaat u ervoor zorgen dat de doorlooptijden van asiel-, reguliere 
en naturalisatie aanvragen gehaald gaan worden? En hoe zullen de 
begrote percentages met betrekking tot het standhouden van de 
beslissingen gehaald worden? 
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284 Welke generieke en additionele taakstellingen uit het regeerakkoord 

zullen leiden tot een daling van de ambtelijke capaciteit? Over 
hoeveel fte heeft u het dan? En welke intensiveringen uit het 
regeerakkoord zullen deze capaciteit doen toenemen? Over hoeveel 
fte heeft u het dan? 

285 Wanneer kan de Kamer het toegezegde voorstel voor een toekom-
stige benoemingsprocedure voor de vice-president van de Raad 
van State waarbij een rol is weggelegd voor de Tweede Kamer, 
tegemoet zien? 

286 Hoe staat het met de uitvoering van de motie Van Dam/Van 
Nieuwenhuizen-Wijbenga, die verzoekt in 2012 geen tewerkstel-
lingsvergunningen voor ongeschoolde arbeid te verlenen aan 
Bulgaren en Roemenen (33000 VII-84), en waarvan de uitvoering is 
overgedragen aan het ministerie van SZW?
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